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La primera sessió de les
set previstes de l’especta-
cle de Disney On Ice Prince-
sas, tindrà lloc aquesta nit a

l’aparcament del Parc Cen-
tral. El muntatge ha estat
organitzat per Grandvalira i
ha comptat amb la col·labo-
ració del Comú d’Andorra la
Vella i de BIBM. El director
general de Grandvalira, Jo-
sé Blanco, va explicar que
ja s’han venut 5.000 entra-

des anticipades de les
24.000 disponibles, majo-
ritàriament a públic andorrà
i per a les sessions d’avui i
de demà, i que espera que
se’n venguin moltes més a
taquilla, aprofitant la gran
afluència de visitants que hi
haurà a Andorra durant
aquestes dates. 

L’espectacle es podrà
veure fins aquest diumen-
ge. Totes les sessions es
duran a terme en castellà,
excepte la de dissabte a la
tarda, que es farà en
francès.

L’espectacle ‘Princesas’
ha venut 5.000 entrades
Aquesta nit tindrà lloc la primera sessió de
les set previstes pels organitzadors
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Una imatge de la presentació de l’espectacle.
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El síndic d’Aran, Francesc
Boya, va mantenir ahir una
reunió amb el candidat de
l'Alternativa, Jaume Bartu-
meu, després d’haver visi-
tat diverses institucions del
país. Boya va assenyalar
que «sempre» hi ha hagut
«barreres intangibles» que
han fet que dos territoris
que tenen tant en comú,
com són Andorra i l’Aran,
no han acabat «d’estrènyer»
uns llaços que ara s’han fet
«evidents» amb la trobada
entre els dos polítics. 

El síndic va assegurar
que el Pirineu necessita
«complicitats» en l’àmbit del
turisme, les infraestructu-
res, els serveis públics, l’a-
plicació de les noves tecno-

logies i l’atenció a les per-
sones. 

Per la seva banda, Bartu-
meu va dir que s’ha de «re-
dreçar» l’economia i el futur
del Principat, en companyia
«del nostre entorn més pro-
per», motiu pel qual cal es-
tablir les bases d’una
«col·laboració futura» amb

les administracions de la
serralada pirinenca. 

Boya va apuntar que l’A-
ran i Andorra són dos terri-
toris «motors» de l’àrea piri-
nenca des del punt de vista
econòmic i de la «iniciativa
política», que han de ser
«capaços d’arrossegar» el
conjunt de la serralada cap

a «posicions» que permetin
«guanyar tots els reptes de
futur». El síndic d’Aran va
afirmar que aquesta col·la-
boració s’haurà de dur a
terme en l’àmbit del turisme
perquè el món «globalitzat»
imposa anar a buscar els
turistes «lluny» i, per tant,
s’hauran de «compartir» in-

fraestructures aeroportuà-
ries i millorar les vies de co-
municació «transversals».
En aquest sentit, Boya va
destacar que s’ha d’«aprofi-
tar» l’aeroport d’Alguaire i
Bartumeu va afirmar que
els operadors turístics an-
dorrans «aposten» per
aquesta infraestructura i
que els socialdemòcrates
no volen «insistir» amb un
altre aeroport perquè és
«difícil» que la Generalitat
n’ubiqui un a la Seu i que la
carretera d’accés «ha millo-
rat i encara millorarà». 

Tanmateix, Boya va co-
mentar que la cooperació
entre els territoris pirinencs
haurà de situar-se, en un
primer terme, en un «debat
de procediments», és a dir,
que cadascun dels territoris
compartirà experiències.
No obstant això, el síndic
no va negar la possibilitat
de col·laborar més a fons i
va posar d’exemple l’Hospi-
tal Transfronterer de Puig-
cerdà. Boya va visitar du-
rant la seva estada a
Andorra els comuns d’En-
camp i Andorra la Vella,
com també Casa de la Vall.

El síndic d’Aran diu que el Pirineu necessita
«complicitats» en àmbits com el turisme

L’Alternativa va rebre
ahir el suport del sín-
dic d’Aran, Francesc
Boya, que va visitar els
comuns d’Encamp i la
capital.

Francesc Boya va visitar diverses institucions del país com els comuns d’Encamp i la capital

Bartumeu creu que cal redreçar l’economia en companyia «del nostre entorn més proper»
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El síndic d’Aran firma al llibre d’honor d’Andorra la Vella, en presència de Rosa Ferrer i Bartumeu.


